
 

 
 
 
 
 
TO ALL NATIONAL FEDERATIONS  
TO THE BUREAU MEMBERS 
 
 
Subject: Convening to the FILA Extraordinary Congre ss in Istanbul and the 2 nd 
Calendar Congress 

 
 
Dear President, dear colleagues,  
 
On behalf of the FILA Bureau, it is our pleasure to convene you to the FILA Extraordinary Congress that 
will take place on Sunday 11 September 2011 from 9 am to 12.00  on the occasion of the World 
Championship 2011 in Istanbul. 
 
This Congress will take place at the Sheraton hotel: 
 
Sheraton Istanbul Atakoy Hotel 
Sahilyolu, Ataköy  
34158 İstanbul / Turquie  
http://www.sheratonistanbulatakoy.com.tr 
 
The agenda of the Extraordinary Congress is the following:   
 

1. Approval of amendments to the FILA Constitution 
 

2. Approval of the new regulations for transfers 
 

3. Miscellaneous  
 
Three persons per country at the maximum may attend the FILA Extraordinary Congress and only one 
person shall have the right to speak and vote.  
 
The registration and control of powers will take place at the entrance of the Congress hall from 8 to 9 
am. At 9 am, the entrance will be closed and the national Federations that have not registered will not 
be allowed to enter the hall and participate in the votes.  
 
We kindly ask you to inform FILA of the name of the delegate(s) that will participate until 3 September 
2011. The documents of the Congress will be sent with the next mail. 
 
The Extraordinary Congress will be followed by the 2nd calendar meeting  which shall be compulsorily 
attended by every federation taking part in the championship. The agenda has been sent along with the 
circular letter dated June 1st.  
 
Thank you for your attention.  
 
Yours sincerely, 
 

 
 
 
 
   

Michel Dusson    Raphaël Martinetti 
Secretary General    President 
 
 
 
Corsier-sur-Vevey,  17 June 2011/cr 
 
 



 

 
 
 
 
 
A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES 
A TOUS LES MEMBRES DU BUREAU 
 
 
Concerne : Convocation au Congrès extraordinaire de  la FILA à Istanbul et au 2 ème 
Congrès du calendrier 

 
 
Cher Président, chers collègues,  
 
Au nom du Bureau de la FILA, nous avons le plaisir de vous convoquer au Congrès extraordinaire de la 
FILA qui aura lieu le dimanche 11 Septembre 2011 de 9h00 à 12h00  à l’occasion du Championnat du 
Monde 2011 à Istanbul.  
 
Ce Congrès aura lieu à l’hôtel Sheraton : 
 
Sheraton Istanbul Atakoy Hotel 
Sahilyolu, Ataköy  
34158 İstanbul / Turquie  
http://www.sheratonistanbulatakoy.com.tr 
 
L’ordre du jour du Congrès extraordinaire sera le suivant :  
 

1. Approbation des amendements aux Statuts de la FILA 
 

2. Approbation du nouveau règlement des transferts 
 

3. Divers 
 
Trois personnes par pays au maximum auront le droit d’assister au Congrès extraordinaire de la FILA, 
dont 1 personne avec droit de parole et de vote.  
 
L’enregistrement et le contrôle des pouvoirs aura lieu à l’entrée de la salle du Congrès de 8h00 à 9h00. 
A 9h00 précises, les portes seront fermées et les Fédérations non enregistrées ne pourront plus entrer 
dans la salle ni participer au vote. 
 
Nous vous prions de bien vouloir nous communiquer le nom du ou des délégués qui y participeront d’ici 
au 3 Septembre 2011. Les documents du Congrès seront envoyés avec le prochain courrier.  
 
Par ailleurs, le Congrès extraordinaire sera suivi de la 2ème réunion du calendrier  à laquelle chaque 
Fédération participant au championnat est obligatoirement tenue d’assister. L’ordre du jour a été 
envoyé par lettre circulaire le 1 juin 2011.  
 
Dans l’attente de vous rencontrer prochainement, veuillez agréer, cher Président, chers collègues, 
l’expression de nos salutations distinguées.  
 

 
 
 
 
   

  
Michel Dusson    Raphaël Martinetti 
Secrétaire Général    Président 
 
 
 
Corsier-sur-Vevey,  le 17 juin 2011/cr 
 


